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رییس اتاق بازرگانی اصفهان عنوان کرد:

رسالت اصلی اتاق بازرگانی ریل کشی و تسهیل مسیر رشد اقتصادی استان است

مسعود گلشیرازی، رییس اتاق بازرگانی اصفهان در نشست با اعضای هیات مدیره و تعدادی از فعالان صنعت سنگ

شهرک صنعتی محمودآباد، رسالت اصلی اتاق بازرگانی را ریل کشی و تسهیل مسیر رشد اقتصادی و توسعه پایدار استان

عنوان کرد.

به گزارش روابط عمومی اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی اصفهان وی با اشاره به توانمندی های صنعت سنگ استان ، رشد و توسعه این صنعت را گام مهمی در ایجاد

ارزش افزوده و اشتغالزایی و همچنین توسعه ظرفیتهای صادراتی استان دانست و تاکید کرد: ایجاد و تقویت مراکز رشد صادرات، تجارت الکترونیک و برندینگ اهم برنامه های

دوره نهم هیات نمایندگان اتاق بازرگانی اصفهان می باشد که ایجاد خوشه سنگ نیزمی تواند یکی از اقدامات ذیل این برنامه باشد.

محمود گلکار، عضو هیات مدیره شهرک صنعتی محمودآباد نیز در این نشست گفت: این شهرک صنعتی با قدمتی بیش از 40 سال، یکی از پویاترین و فعالترین شهرکهای صنعتی

استان است که متاسفانه مشکلات عدیده ای سبب تحت تاثیر قرارگرفتن فعالیت های این شهرک و ایجاد دغدغه های بسیار برای فعالان اقتصادی و واحدهای مستقر در این

شهرک شده است. وی با اشاره به مساحت 870 هکتاری این شهرک، رفع چالش های ایجاد شده از سوی مدیریت سازمان مسکن، راه و شهرسازی، سازمان محیط زیست و منابع

طبیعی استان ، شهرداری و ... به رغم برخورداری این شهرک از مصوبات هیات دولت و مجوزهای لازم را گام مهمی در مسیر توسعه فعالیت های اقتصادی این شهرک دانست.

ابوالقاسم سرتیپی، پیشکسوت صنعت سنگ استان نیز شهرک صنعتی محمودآباد را یکی از مراکز مهم صادراتی استان دانست و تصریح کرد : خوشبختانه شاهد صادرات روزانه

بیش از 100 هزار دلاری از این شهرک به کشورهای مقصد صادراتی هستیم که امیدواریم با حمایت اتاق بازرگانی گام های اساسی برای رفع چالش های صادرکنندگان این شهرک

در زمینه های بازگشت پول و نقل و انتقالات مالی باشیم.

لازم به ذکر است اجرای پروژه باند کندرو از مسیر بزرگراه آزادگان در مسافت تقریبی 9 کیلومتر و همچنین رینگ سبز مسیر کندرو، احداث نمایشکاه دائمی صنعت سنگ به مساحت

حداقل 1000 متر مربع جهت تسهیل در امر بازرگانی و بازاریابی بین المللی در فضای داخلی شهرک و تاسیس دانشگاه علمی کاربردی صنعت سنگ از جمله پیشنهادات ارایه شده

اعضای هیات مدیره شهرک صنعتی محمود آباد در این نشست بود.
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